



The Arrangements of S.6 Mock Interviews  
有關中六級模擬面試安排

Dear S.6 Parents,  
各位中六級家長:

To better prepare S.6 students for the university admission interviews, our school has specially arranged for your son/daughter to participate in mock interviews on 10 January 2025 (Fri), during Hall Assembly. They are required to dress in formal attire on that day. For details, please refer to the table below. Parents are kindly requested to remind your son/daughter to cherish the valuable mock interview opportunity. Thank you for your attention.

Date 日期	10 January 2025 (Fri)	2025 年 1 月 10 日 (五)
Venue 地點	The designated venue for each student has been posted on the notice board in the S.6 classrooms.	學生需到指定課室出席面試，詳情已張貼於課室的壁報板上。
Time 時間	3:15 - 5:15 pm	下午 3:15 至 5:15
Arrangement 活動安排	Students have been assigned to attend mock interviews for TWO university faculties from the list below, based on their preferences. <ul style="list-style-type: none"> <li>◇ Fine Arts, Performing Arts and Design</li> <li>◇ Language and Linguistics</li> <li>◇ Media, Journalism and Public Relations</li> <li>◇ Social Science (Social Work / Psychology)</li> <li>◇ Hospitality &amp; Tourism Management</li> <li>◇ Business administration</li> <li>◇ Education</li> <li>◇ Sports Science and Management</li> <li>◇ Sciences</li> <li>◇ Engineering</li> <li>◇ Computer Sciences &amp; Information Technology</li> <li>◇ Nursing</li> <li>◇ Medicine, Allied Health, Dentistry</li> </ul>	校方已按學生意願安排其參加以下名單中兩個大學院系的模擬面試。 <ul style="list-style-type: none"> <li>◇ 藝術、設計、表演藝術</li> <li>◇ 語言及相關科目</li> <li>◇ 大眾傳媒及傳播、新聞及公共關係</li> <li>◇ 社會科學(社會工作/心理學)</li> <li>◇ 酒店及旅遊服務管理</li> <li>◇ 工商管理</li> <li>◇ 教育</li> <li>◇ 運動科學/體育管理</li> <li>◇ 理學科</li> <li>◇ 工程學</li> <li>◇ 電腦科學及資訊科技</li> <li>◇ 護理學</li> <li>◇ 醫科、專職醫療及牙醫學</li> </ul>
Remarks 備註	<ul style="list-style-type: none"> <li>◇ Students must wear formal attire when returning to school that day. Hairstyles and appearance should comply with school standards, and makeup is not permitted.</li> <li>◇ If students have not yet purchased appropriate formal attire, they may choose to wear their tidy winter school uniform.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>◇ 學生當天穿著正裝回校。學生的整體髮飾儀容必須遵從上課日的標準，不可化妝。</li> <li>◇ 如學生未購買合適的正裝，學生可選擇穿著整齊冬季校服回校。</li> </ul>

Students who are unable to attend the S.6 Mock Interviews due to special reasons must submit a leave application with supporting documents to the school by 9 January 2025 (Thu). Otherwise, it will be considered truancy.  
 學生如因特殊原因未能參加中六級模擬面試，必須於 2025 年 1 月 9 日 (四) 或之前向學校提交請假申請，並附上有效證明文件，否則作曠課處理。

為預備中六學生出席大學入學面試，本校特安排 貴子女於 2025 年 1 月 10 日 (五) 參與上述模擬面試。貴子女當天必須穿著正裝出席面試。是次機會實屬難得，盼 貴家長督促子女珍惜模擬面試機會。特此函告。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College  
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal  
3 January 2025

沈啟誠校長  
2025 年 1 月 3 日